
Referat 06.01.2025 

Rektor + Representanter fra 1.3.4.6. og 7.trinn stilte 

2.og 5. trinn meldte frafall. 

Referent: Magne Iversen 

 

  

1. Rektor informerer: Brøyting er overført fra skolenivå til sentralavtale administrert av 
Bergen kommune/ bydrift. Dette fungerer p.t ikke knirkefritt, men vi håper dette bedrer 
seg etter hvert.  
 
1.halvår unnagjort, det arbeides med fellesskapene didaktikk(undervising) ingen skal stå 
utenfor, både inne(undervisning) og ute(lek/organisert lek). Skolens arbeid med dette har 
blitt tatt ut i resten av kommune som et godt eksempel. Mer elevmedvirkning og 
samarbeidslæring.   
  
Neste år begynner en 3 årig dekomp- ang. overgang barnehage-skole, leke seg til læring.  
 
Det jobbes med å se på en «leksefri» skoleløsning. Lekser med mening. 
Økonomi:  
SFO-bemanning. Langdagene rundt jul var det tidvis 14 ansatte på 7 barn. 50 påmeldte, 
men 7 barn møtte opp. Her må kommunikasjonen med foreldrene endres slik at 
påmeldte barn stemmer bedre overens med antall som faktisk møter opp slik at 
bemanningen kan være hensiktsmessig. 
 
Julegudstjeneste blir et tema til nest år ptm nye føringer i læreplanen. 

Digital skole: Det vil fremover ikke være en pc til hver elev, dette åpner for flere bøker.  
Det vil også komme ekstra øremerkede midler til innkjøp av bøker fra staten.  

Barnehagen: Ny styrer er ansatt i barnehagen 
Resultater fra elevundersøkelsen foreligger ikke p.t. Blir trolig lagt frem på neste 
FAUmøte. 

2. FAU konkluderer med at utlån av 17-mai stoler og bord kun blir arrangementer som 
foregår på skolens område; for eksempel høstmarked, SOS-barnebydag osv.  
 

3. FAU Ønsker at 17mai komiteen kjøper fryseboks (helst finn.no) som kan flyttes ned og 
opp av bomberommet, max kr 3000,- fau betaler 

4. Gjennomgang av ønskelisten til elevrådet må gjøre på nytt og gjerne i samråd med 
rektor/skole. 

5. Utemiljø: Basketball stativet er kommet opp. Rektor skal etterspørre fremdrift uteskur  
6. FAU-leder undersøker med barnevakten ang foreldrekveld til våren.  
7. FAU bør sette i gang innsamling av reflekser før vår/sommer. 

Neste møte blir 03.02.25 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


